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OBECNÉ ZASTUPITEĽSTVO PALÁRIKOVO 

Číslo:  132/2019                                         V Palárikove, 21.02.2019   

 

 

 

Zápisnica 

z 4. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva Palárikovo, 

 
konaného dňa 21.02.2019 o 17.00 hod. v zasadacej miestnosti Domu kultúry v Palárikove  

s týmto programom: 

 

1/ Otvorenie 

2/ Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3/ Voľba návrhovej komisie 

4/ Kontrola plnenia uznesenia z 3. (neplánovaného) OZ  

    Spravodajca: JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ 

5/ Schválenie prevádzkového poriadku detského ihriska 

    Spravodajca: Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce 

6/ Plán zasadnutí orgánov obce 

    Spravodajca: JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ 

7/ Plán činnosti a previerok hlavného kontrolóra obce 

    Spravodajca: Ing. Peter T o m š í k, hlavný kontrolór 

8/ Informatívna správa hlavného kontrolóra za II. polrok 2018 

    Spravodajca: Ing. Peter T o m š í k, hlavný kontrolór 

9/ Návrh rozpočtu na rok 2019 

    Spravodajca: Ing. Róbert Ž i d u l i a k, predseda finančnej komisie, pre správu OM a PČ  

10/ Dodatok č. 17 Zmluvy o zriadení spoločného stavebného úradu  

      Spravodajca: JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ 

11/ Správa o činnosti Obecnej polície za rok 2018 

      Spravodajca: p. Martin Š á t  e k, náčelník ObP 

12/ Výsledky inventarizácie majetku obce k 31.12.2018 

      Spravodajca: prof. Monika J a n k e c h o v á, poslankyňa OZ  

13/ Investičný zámer - firma CONEL, s. r. o. – priemyselný park 

      Spravodajca: JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ 

14/ Nakladanie s pozemkami (predaj, zaťaženie) 

      Spravodajca: JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ 

15/ Interpelácie 

16/ Diskusia 

17/ Záver 
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Z Á P I S N I C A 

 

 

zo 4. zasadnutia Obecného zastupiteľstva P a l á r i k o v o, 

konaného dňa 21. februára  2019 o 17.00 hodine v zasadacej miestnosti 

Domu kultúry  P a l á r i k o v o 

 

 

P r í t o m n í: 

sú podpísaní na prezenčnej listine, ktorá tvorí súčasť tejto zápisnice.  

 

 

1/ Otvorenie 

 

       IV. zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila a viedla Mgr. Ľubica K a r a s o v á, 

starostka obce. Privítala poslancov obecného zastupiteľstva. Konštatovala, že z celkového 

počtu 11 poslancov obecného zastupiteľstva sú prítomní 9 poslanci. 

Ospravedlnili sa: p. Viktor Berkeš a Mgr. Mário Rudinský.   Ďalej privítala JUDr. Kristínu 

Slivoňovú, prednostku OcÚ a Ing. Petra T o m š í k a, hlavného kontrolóra.  

 

 Predložila program rokovania dnešného obecného zastupiteľstva a spýtala sa všetkých 

prítomných poslancov, či majú  k programu doplnky na zaradenie. Keďže neboli navrhnuté 

ďalšie doplnenia programu rokovania , dala hlasovať za predložený návrh , podľa pozvánky. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 9 – prof. Monika Jankechová, Mgr. Rudolf Kodada, Mgr. Lukáš Krásny, Mgr. 

Katarína Pechová, Ing. Igor Rezdovič, p. Tomáš Slivoň, p. Marek Tomšík, p. 

Marek Zálešák, Ing. Róbert Židuliak 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

2/ Určenie overovateľov a zapisovateľa 

 

     Starostka obce Mgr. Ľubica K a r a s o vá, za overovateľov zápisnice z dnešného 

zasadnutia obecného zastupiteľstva u r č i l a: 

      

Mgr. Katarína P e c h o v á, poslankyňa OZ   a 

     p. Marek Zálešák, poslanec OZ 

 

Ďalej za zapisovateľku  u r č i l: 

           Mgr. Silvia T ó t h o v á, pracovníčka obce 

   

 

3/ Voľba návrhovej komisie 

      

     Starostka obce Mgr. Ľubica K a r a s o v á, predložila návrh na voľbu návrhovej komisie 

v tomto zložení:  
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  Mgr. Lukáš K r á s n y, poslanec OZ  

   Mgr. Rudolf K o d a d a, poslanec OZ    a 

   p. Tomáš S l i v o ň, poslanec OZ 

 

Uznesenie č.  1/190221 

zo 4. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 21.2.2019 

 

K bodu 3 voľba návrhovej komisie. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove 

 

A) Z r i a ď u j e  

Návrhovú komisiu v zložení poslancov:  Mgr. Rudolf Kodada, predseda 

      Mgr. Lukáš Krásny, člen 

      Tomáš Slivoň, člen. 

B) Vymedzuje úlohy návrhovej komisie nasledovne: 

- sledovať priebeh zasadnutia a predkladať k prerokovávaným bodom programu 

a k postupu rokovania návrhy uznesení. 

 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 9 – prof. Monika Jankechová, Mgr. Rudolf Kodada, Mgr. Lukáš Krásny, Mgr. 

Katarína Pechová, Ing. Igor Rezdovič, p. Tomáš Slivoň, p. Marek Tomšík, p. 

Marek Zálešák, Ing. Róbert Židuliak 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

4/ Kontrola plnenia uznesenia z 3. (neplánovaného ) OZ 

    Spravodajca: JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ 

 

   Správa sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom „A“.   

 

Uznesenie č. 2/190221 

zo 4. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 21.2.2019 

 

K bodu 4 kontrola plnenia uznesenia 3. zasadnutia obecného zastupiteľstva, t.j.  od 

07.02.2019. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove 

 

b e r i e   n a    v e d o m i e 

 

správu o plnení uznesení obecného zastupiteľstva. 
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5/ Schválenie prevádzkového poriadku detského ihriska 

   Spravodajca: Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce 

 

Návrh prevádzkového poriadku sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom  „B“. 

 

Mgr. Ľubica Karasová, starostka obce – vysvetlila OZ, že prevádzkový poriadok ktorý 

obdržali pri príchode na zastupiteľstvo, bol vypracovaný veľmi promptne pani Jarmilou 

Žirkovou.  

 

Ing. Igor R e z d o v i č, poslanec OZ požiadal o chvíľu na prečítanie.  

 

Poslanci obecného zastupiteľstva predniesli námietky voči niektorým formuláciám 

v prevádzkovom poriadku.   

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ sa vyjadrila, že všetky námietky budú 

zapracované do prevádzkového poriadku detského ihriska. 

 

Uznesenie č. 3/190221 

zo 4. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 21.2.2019 

K bodu 5 Schválenie prevádzkového poriadku detského ihriska. 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove 

s c h v a ľ u j e 

prevádzkový poriadok detského ihriska v areáli Základnej školy s materskou školou Karola 

Strmeňa Palárikovo, na ulici Jána Amosa Komenského 8. 

 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 8 – prof. Monika Jankechová, Mgr. Rudolf Kodada, Mgr. Lukáš Krásny, Mgr. 

Katarína Pechová, p. Tomáš Slivoň, p. Marek Tomšík, p. Marek Zálešák, Ing. 

Róbert Židuliak 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 – Ing. Igor R e z d o v i č  

 

 

 

6/ Plán zasadnutí orgánov obce 

    Spravodajca: JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ 

 

    Plán zasadnutí sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom „C“ 

 

Ing. Igor R e z d o v i č, poslanec OZ – sa vyjadril, že členovia obecnej rady navrhli presný 

termín OZ a termín ObR napr. 9 dní predtým. Rokovanie OZ navrhli na 30. mája a rokovanie 

ObR 20. mája.  



 

8 

 

 

Ing. Róbert Ž i d u l i a k, poslanec OZ – povedal, že súhlasí, aby sa určili termíny, ale 

záväzok, aby mali do toho času predložiť predsedovia komisií materiály, k tomu sa nemôže 

zaviazať. Vyjadril sa, že je potrebné dopísať presné dátumy do časových plánov práce 

orgánov obce.  

 

p. Tomáš S l i v o ň, poslanec OZ navrhol vyskúšať to, ako sa to najbližšie podarí a potom sa 

uvidí.  

 

prof. Monika J a n k e c h o v á, poslankyňa OZ - si tiež myslí, že termíny by mali byť pevne 

stanovené, kvôli času všetkých poslancov a je za návrh p. Slivoňa, že treba vyskúšať 

ten model, ktorý aj v minulosti fungoval. Nešla by do pevných termínov.  

 

Mgr. Rudolf K o d a d a, poslanec OZ – sa vyjadril, že sa jedná o to, že všetci majú rokovací 

poriadok, ktorý sa v minulosti nedodržoval. Treba to vymyslieť tak, aby sa dodržoval 

rokovací poriadok. Jeden variant je, že to vyskúšajú takto, alebo druhý variant je, že si 

stanovia presný termín a vyskúšajú to tak. Dva tri týždne pred zastupiteľstvom mať všetky 

materiály.  

 

Starostka obce dala hlasovať za Zmena plánu zasadnutí orgánov obce: 20. mája 2019 ObR  

a OZ 30. mája 2019.   

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 9 – prof. Monika Jankechová, Mgr. Rudolf Kodada, Mgr. Lukáš Krásny, Mgr. 

Katarína Pechová, Ing. Igor Rezdovič, p. Tomáš Slivoň, p. Marek Tomšík, p. 

Marek Zálešák, Ing. Róbert Židuliak 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č.   4/190221 

zo 4. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 21.2.2019 

K bodu 6 plán zasadnutí orgánov obce. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove  

s c h v a ľ u j e 

 

časové plány zasadnutí orgánov obce Palárikovo na I. polrok 2019. 
 

  

Hlasovanie poslancov: 

Za: 9 – prof. Monika Jankechová, Mgr. Rudolf Kodada, Mgr. Lukáš Krásny, Mgr. 

Katarína Pechová, Ing. Igor Rezdovič, p. Tomáš Slivoň, p. Marek Tomšík, p. 

Marek Zálešák, Ing. Róbert Židuliak 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
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7/ Plán činnosti a previerok hlavného kontrolóra obce 

    Spravodajca: Ing. Peter T o m š í k, hlavný kontrolór 

 

    Plán činnosti previerok hlavného kontrolóra sa prikladá k zápisnici ako príloha pod      

    písmenom „D“.  

 

Ing. Peter T o m š í k, hlavný kontrolór – materiál bol písomne predložený všetkým 

poslancom OZ. Doplnil do plánu činnosti ďalší bod, ktorý vyplynul z rokovania ObR. Ide 

o bod Analýza činnosti zberovej spoločnosti, so zameraním na rozčlenenie výdavkov 

refundovaných spoločnosťou ENVI-PAK, ktorá pokrýva väčšinu výdavkov zberovej 

spoločnosti a rozdelenie výdavkov z rozpočtu obce, v súvislosti s budovaním prevádzky 

zberovej spoločnosti na Ľudovítove. Vychádzal z obdobia kúpy nehnuteľnosti.  Keby bola 

prevádzka uvedená do činnosti, potom by bolo na mieste urobiť analýzu v konečnom 

dôsledku, aby tam bolo vidieť všetko, čo obec do toho musela investovať.  

 

Ing. Iveta M a r k u s k o v á, manažérka zberovej spoločnosti – konštatovala, že to závisí od 

protipožiarnych opatrení, ktoré je potrebné zabezpečiť. Je potrebné zafinancovať základné 

stavebné činnosti.  

 

Uznesenie č.   5/190221 

zo 4. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 21.2.2019 

K bodu 7 plán činnosti a previerok hlavného kontrolóra obce. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove 

 

s c h v a ľ u j e 

 

s doplnením bodu č. 5 plán činnosti a previerok hlavného kontrolóra obce na 1. polrok 2019. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 9 – prof. Monika Jankechová, Mgr. Rudolf Kodada, Mgr. Lukáš Krásny, Mgr. 

Katarína Pechová, Ing. Igor Rezdovič, p. Tomáš Slivoň, p. Marek Tomšík, p. 

Marek Zálešák, Ing. Róbert Židuliak 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

8/ Informatívna správa hlavného kontrolóra za II. polrok 2018 

 

    Spravodajca: Ing. Peter T o m š í k, hlavný kontrolór 

 

    Informatívna správa hlavného kontrolóra sa prikladá k zápisnici ako príloha pod      

    písmenom „E“.  

 

 

Ing. Peter T o m š í k, hlavný kontrolór – poslanci obdržali správu v písomnej forme, bola 

predmetom rokovania na ObR. Boli vznesené požiadavky na doplnenie tejto správy. Hlavný 

kontrolór uvedené požiadavky doplnil. Týkali sa stavu inkasácie daní a nájomného, vyčíslenie 
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pohľadávok obce. Hlavný kontrolór skonštatoval, že k 31.12.2018 pohľadávky u dani 

z nehnuteľnosti predstavovali 125 487 eur. Na pohľad je to veľká suma, ale jedná sa 

o pohľadávky vyčíslené od roku 2010 narastajúcim spôsobom. Z celkovej sumy tvorí 

najväčšiu časť nedoplatok spoločnosti Z BULLS AGRO, a to vo výške 105 446 eur. Voči 

tejto spoločnosti je vedené exekučné konanie. Ďalej je tam viacero spoločností s menšími 

dlžnými sumami a necelých 5 000 eur sú nedoplatky na daniach občanov. Boli rozposlané 

výzvy a väčšina občanov si svoje nedoplatky uhradila a zostalo asi 80 neplatičov. Väčšina je 

zo sociálne slabších vrstiev a ich nehnuteľnosti sú zaťažené exekúciami a je nemožné tie 

nedoplatky vymôcť. V zákone o správe daní je stanovená možnosť do sumy 20 eur 

pohľadávky vymazať. Ďalším bodom diskusie bolo nájomné za dočasné užívanie pozemkov 

a týka sa hlavne súm za predajné stánky. Podotkol, že tieto nájomné zmluvy boli uzatvárané 

za platnosti VZN z roku 2009 o hospodárení s majetkom obce. Existujú polemiky o platnosti 

týchto zásad, navrhol tieto Zásady hospodárenia nejakým spôsobom upraviť a jednoznačne 

stanoviť sadzby prenájmov.  

 

 

Uznesenie č.   6/190221 

zo 4. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 21.2.2019 

K bodu 8 informatívna správa hlavného kontrolóra obce. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove   

A) b e r i e    n a    v e d o m i e   informatívnu správu s pripomienkami 

B) ukladá hlavnému kontrolórovi obce úlohu doplniť správu o podrobnú analýzu 

činnosti zberovej spoločnosti. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za:  9 – prof. Monika Jankechová, Mgr. Rudolf Kodada, Mgr. Lukáš Krásny, Mgr. 

Katarína Pechová, Ing. Igor Rezdovič, p. Tomáš Slivoň, p. Marek Tomšík, p. 

Marek Zálešák, Ing. Róbert Židuliak 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

 

9/ Návrh rozpočtu na rok 2019 

     

    Spravodajca: Ing. Róbert Ž i d u l i a k, predseda finančnej komisie 

 

    Návrh rozpočtu sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom „F“.  

 

Ing. Igor R e z d o v i č, poslanec OZ predložil na ObR návrh finančnej komisie na úpravu 

rozpočtu. ObR odporučila tento návrh schváliť OZ. 

 

Ing. Róbert Ž i d u l i a k, poslanec OZ – sa vyjadril, že v minulom období sa nemohli 

vyjadrovať k návrhu rozpočtu. Obec je v provizóriu, nie je to ideálny stav. Skonštatoval, že 

nebol čas, zodpovedne pripraviť rozpočet. Finančná komisia navrhla zrušiť provizórium 

a navrhla úpravy rozpočtu.  
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p. Tomáš S l i v o ň, poslanec OZ -  skonštatoval, že od toho marca by mala obec fungovať 

s normálnym rozpočtom.  

 

Ing. Róbert Ž i d u l i a k, poslanec OZ – boli rôzne presuny medzi kapitolami. Na prvý polrok 

je dosť peňazí v kapitolách. Myslí si, že minulý rok boli plytvané a neúčelne míňané peniaze.  

 

prof. Monika J a n k e c h o v á, poslankyňa OZ – pre objasnenie, prečo sa až teraz riešil 

otázka rozpočtu sa vyjadrila, že posledné zastupiteľstvo bolo v septembri 2018. Bol uzavretý 

3 a 4 kvartál. Potom boli zmeny na úrovni samosprávy. Nebolo možné to spracovať, ale bola 

snaha vytvoriť súčinnosť medzi samosprávou a poslancami. Chcela, aby odznela veta, že 

nikto nemal zámer robiť obštrukciu ani nevyužívať neefektívne peniaze, a všetci  poslanci 

chcú nastaviť reálny rozpočet bez toho, aby na každom stretnutí dochádzalo k navyšovaniu.  

 

Ing. Róbert Ž i d u l i a k, poslanec OZ – k mzdám sa vyjadril, že obecný úrad dal 13. a 14. 

plat zamestnancom obce, keď na to má rozpočet zdroje. Aj tým sa dostal rozpočet do mínusu. 

Ak na to rozpočet bude a požiada starostka o 13. plat, tak ho navýšime. Nebola to povinnosť, 

ale možnosť, tak je rozpočet v mínuse.  

 

Ing. Peter T o m š í k, hlavný kontrolór – vyjadril sa, že je rád, že sa skončí rozpočtové 

provizórium. Bude treba riešiť úpravy rozpočtu na MŠ, mzdy,  originálne kompetencie. 

Odporučil takto predložený návrh rozpočtu schváliť.  

 

Starostka obce dala hlasovať za úpravy rozpočtu a zároveň dala podnet návrhovej komisii, 

aby zapracovala do uznesenia uvedené návrhy: 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za:  9 – prof. Monika Jankechová, Mgr. Rudolf Kodada, Mgr. Lukáš Krásny, Mgr. 

Katarína Pechová, Ing. Igor Rezdovič, p. Tomáš Slivoň, p. Marek Tomšík, p. 

Marek Zálešák, Ing. Róbert Židuliak 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č.   7/190221 

zo 4. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 21.2.2019 

K bodu 9 návrh rozpočtu na rok 2019. 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove 

A) b e r i e   n a    v e d o m i e   

1. kladné stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu obce na rok 2019 

2. informáciu o zverejnení návrhu rozpočtu obce na rok 2019  

B) s c h v a ľ u j e   

prebytkový rozpočet obce vrátane rozpočtovej organizácie na rok 2019 podľa 

predlohy, a to nasledovne: 

 

Ukazovateľ: 2019 
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Príjmová časť rozpočtu obce a rozpočtovej organizácie   

s p o l u 

2 668 541,03 

Z toho: príjmová časť rozpočtu obce 2 597 541,03 

príjmová časť rozpočtu základnej školy s MŠ 71 000,00 

Výdavková časť rozpočtu obce a rozpočtovej organizácie 

s p o l u 

2 124 271,30 

Z toho: výdavková časť rozpočtu obce 1 594 271,30 

Výdavková časť rozpočtu základnej školy s MŠ 530 000,00 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za:  9 – prof. Monika Jankechová, Mgr. Rudolf Kodada, Mgr. Lukáš Krásny, Mgr. 

Katarína Pechová, Ing. Igor Rezdovič, p. Tomáš Slivoň, p. Marek Tomšík, p. 

Marek Zálešák, Ing. Róbert Židuliak 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

10/ Dodatok č. 17 Zmluvy o zriadení spoločného stavebného úradu 

       

      Spravodajca: JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ 

 

      Dodatok č. 17 sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom „G“. 

 

Uznesenie č.   8/190221 

zo 4. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 21.2.2019 

K bodu 10 Dodatok č. 17 Zmluvy o zriadení spoločného stavebného úradu. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove 

A) Prerokovalo 

Žiadosť Mesta Nové Zámky na uzatvorenie Dodatku č. 17 Zmluvy o zriadení 

spoločného stavebného úradu uzatvorenej dňa 26.2.2003 

B) S ú h l a s í 

s uzatvorením Dodatku č. 17 Zmluvy o zriadení spoločného stavebného úradu 

uzatvorenej dňa 26.2.2003 v súlade s doručeným návrhom tak, že Obec Palárikovo 

v roku 2019 prispeje na jeho činnosť sumou 8.379,00 Eur, tak ako je to uvedené 

v rozpočte obce na rok 2019. 
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Hlasovanie poslancov: 

Za:  9 – prof. Monika Jankechová, Mgr. Rudolf Kodada, Mgr. Lukáš Krásny, Mgr. 

Katarína Pechová, Ing. Igor Rezdovič, p. Tomáš Slivoň, p. Marek Tomšík, p. 

Marek Zálešák, Ing. Róbert Židuliak 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

11/ Správa o činnosti Obecnej polície za rok 2018  

 

     Spravodajca: p. Martin Š á t e k, náčelník ObP  

 

  Správa o činnosti ObP sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom „H“.  

 

Mgr. Rudolf K o d a d a, poslanec OZ – vyjadril sa, že za komisiu dali kroky, ktoré vy sa mali 

vykonať.  

 

Ing. Igor R e z d o v i č, poslanec OZ – opýtal sa na fotopasce. 

 

p. Martin Š á t e k, náčelník ObP – jedna bola odcudzená a ostatné majú problém s baterkami. 

Dali sa na reklamáciu. Bola to dobrá vec, lebo boli vyriešené viaceré čierne skládky.  

 

 Uznesenie č.   9/190221 

zo 4. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 21.2.2019 

 

K bodu 11 Správa o činnosti Obecnej polície Palárikovo za rok 2018. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove 

s c h v a ľ u j e 

správu o činnosti obecnej polície Palárikovo za rok 2018 podľa predlohy. 

Hlasovanie poslancov: 

Za:  9 – prof. Monika Jankechová, Mgr. Rudolf Kodada, Mgr. Lukáš Krásny, Mgr. 

Katarína Pechová, Ing. Igor Rezdovič, p. Tomáš Slivoň, p. Marek Tomšík, p. 

Marek Zálešák, Ing. Róbert Židuliak 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

 

12/ Výsledky inventarizácie majetku obce k 31.12.2018 

 

      Spravodajca: doc. Monika J a n k e c h o v á, poslankyňa OZ 

 

      Výsledky inventarizácie majetku obce sa prikladajú k zápisnici ako príloha pod    

      písmenom „I“.  
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Ing. Igor R e z d o v i č, poslanec OZ – položil otázku, pre koho boli zakúpené dva bicykle?  

 

Ing. Iveta M a r k u s k o v á odpovedala, že jeden bicykel bol zakúpený pre Etelku Lalákovú, 

ktorá chodí pracovať na Ľudovítov a druhý pre potreby obecného úradu, pôvodne bol kúpený 

pre Jožka Vereša.  

 

Hlasovanie poslancov: 

Za:  9 – prof. Monika Jankechová, Mgr. Rudolf Kodada, Mgr. Lukáš Krásny, Mgr. 

Katarína Pechová, Ing. Igor Rezdovič, p. Tomáš Slivoň, p. Marek Tomšík, p. 

Marek Zálešák, Ing. Róbert Židuliak 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č.   10/190221 

zo 4. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 21.2.2019 

K bodu 12 Výsledky inventarizácie majetku obce k 31.12.2018. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove 

s c h v a ľ u j e 

predložené výsledky inventarizácie majetku obce k 31.12.2018 (bez pripomienok). 

 

 

13/ Investičný zámer firmy CONEL, s. r. o. – priemyselný park 

 

     Spravodajca: JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ 

 

    Investičný zámer firmy CONEL sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom „J“.  

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á predniesla zámer firmy Conel, ide o vybudovanie skladových 

priestorov. Predložili investičný zámer, ktorý obsahuje všetky potrebné údaje. Obecný úrad 

zisťoval, či môže byť logistická činnosť zahrnutá do priemyselného parku. Dostali sme 

kladnú odpoveď. Odporučila zastupiteľstvu túto žiadosť odsúhlasiť.   

 

Mgr. Rudolf K o d a d a, poslanec OZ – odporučil nespoliehať sa na ústny súhlas a treba 

vyžiadať písomné stanovisko.  

 

Ing. Róbert Ž i d u l i a k, poslanec OZ – vyjadril sa k lokalizácii v priemyselnom parku. 

Pôvodne mal byť v tomto priestore byť iný účel. Mal také malé výhrady k tomu pozemku.  

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ – odpovedala, že majú zámer na tento 

pozemok, ale po rokovaní s touto firmou to možno bude tá druhá polovica pozemku.  

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce – sa vyjadrila, že im to bolo jedno, na ktorom 

pozemku sa budú nachádzať.  
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Uznesenie č.   11/190221 

zo 4. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 21.2.2019 

K bodu 13 Investičný zámer firmy CONEL, s.r.o. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove 

A) p r e r o k o v a l o 

Investičný zámer firmy CONEL, s.r.o. Považská 2, Nové Zámky, IČO: 36 560 456 

v priemyselnom parku v Palárikove 

B) s ú h l a s í 

po doručení písomného kladného stanoviska príslušného orgánu so vstupom 

spoločnosti CONEL, s.r.o., Považská 2, Nové Zámky, IČO: 36 560 456 do 

priemyselného parku Čiky, Palárikovo a s jeho investičným zámerom prevádzkovať 

na parcele o výmere cca 3.000 m2, ktorá vznikne oddelením z parciel CKN 4906/22 

a 4907/6, k.ú. Palárikovo, logistické centrum v časti 2 podľa prílohy č. 1 

k Investičnému zámeru firmy CONEL, s.r.o. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za:  9 – prof. Monika Jankechová, Mgr. Rudolf Kodada, Mgr. Lukáš Krásny, Mgr. 

Katarína Pechová, Ing. Igor Rezdovič, p. Tomáš Slivoň, p. Marek Tomšík, p. 

Marek Zálešák, Ing. Róbert Židuliak 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

 

14/ Nakladanie s pozemkami (predaj, zaťaženie) 

 

      Spravodajca: JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ 

 

     Nakladanie s pozemkami sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom „K“.  

 

a) Západoslovenská distribučná, a. s. Čulenova 6, 816 47 Bratislava – žiadosť  

          o opravu uznesenia č. 36/190828  

 OZ uznesením č. 36/190828 schválilo uzatvorenie kúpnej zmluvy za odplatu bez 

súťaže z dôvodu hodného osobitného zreteľa, nakoľko na pozemkoch stoja stavby 

plniace verejnoprospešný účel. Žiadateľ potrebuje, aby sa táto skutočnosť uviedla 

priamo do uznesenia a tiež sa uviedlo číslo zmluvy 180377-L13.0658.14.0011-KZ. 

          Uznesenie č.   12/190221 

zo 4. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 21.2.2019 

 

K bodu 14a nakladanie s pozemkami 
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Obecné zastupiteľstvo v Palárikove na zasadnutí dňa 21.02.2019 

A) súhlasí   

s prevodom pozemkov z dôvodov hodných osobitného zreteľa podľa geometrického plánu č. 

663/2017 úradne overeného 3.1.2018 pod číslom 1640/17, pod stavbou plniacou 

verejnoprospešný účel, nakoľko posilní verejnú rozvodnú sieť – transformačná stanica, ktorá 

je postavená v rámci energetickej stavby „NA_Palárikovo TS, VNK, NNK, NNV“ 

- parcela číslo 4536/50, reg. C, LV č. 3191, výmera 17 m2, druh pozemku: zastavané plochy 

a nádvoria, k.ú. Palárikovo, obec Palárikovo, okres Nové Zámky 

- parcela číslo 4536/51, reg. C, LV č. 3191, výmera 9 m2, druh pozemku: zastavané plochy 

a nádvoria, k.ú. Palárikovo, obec Palárikovo, okres Nové Zámky 

B) schvaľuje 

uzatvorenie Kúpnej zmluvy č. 180377-L13.0658.14.0011-KZ za odplatu vo výške 390,00 Eur                            

so spoločnosťou Západoslovenská distribučná, a.s., Čulenova 6, Bratislava. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za:  9 – prof. Monika Jankechová, Mgr. Rudolf Kodada, Mgr. Lukáš Krásny, Mgr. 

Katarína Pechová, Ing. Igor Rezdovič, p. Tomáš Slivoň, p. Marek Tomšík, p. 

Marek Zálešák, Ing. Róbert Židuliak 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 

b) Návrh na schválenie zámeru odpredaja nehnuteľnosti a jeho spôsobu  – pozemok 

v k.ú. Palárikovo CKN parcela č. 549/47 o výmere 224 m2 vzniknutého odčlene-

ním od EKN parcely č. 549/2, podľa GP č. 12-2/2018 úradne overeného dňa 

7.12.0218 

 

Žiadatelia a užívatelia záhrady Štefan Ölveczký Pod lipami 3, Palárikovo a Peter 

Ölveczký, Pod lipami 4, Palárikovo predložili žiadosť na odkúpenie časti pozemku 

o výmere 224 m2. Záhradu užívajú na základe nájomného vzťahu. 

 

Uznesenie č.   13/190221 

zo 4. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 21.2.2019 

 

K bodu 14b nakladanie s pozemkami 

 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove na zasadnutí dňa 21.02.2019 

A) prerokovalo 
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Návrh na nakladanie s nehnuteľnosťou v majetku obce, oddeleného pozemku parc. reg. C-

KN, parc. č. 549/47, druh pozemku záhrada o výmere 224 m2, podľa GP č. 12-2/2018, úradne 

overeného Okresným úradom Nové Zámky, katastrálnym odborom pod č. 1584/18 dňa 

7.12.2018 

B) schvaľuje 

Podľa § 9a ods. 1 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí zámer odpredaja 

nehnuteľnosti vo vlastníctve obce Palárikovo reg. C-KN, parc. č. 549/47, druh pozemku 

záhrady o výmere 224 m2 formou priameho predaja najmenej za cenu vo výške všeobecnej 

hodnoty nehnuteľnosti, s týmito podmienkami: 

 - kupujúci bude povinný uhradiť náklady spojené s vypracovaním znaleckého posudku na 

stanovenie všeobecnej hodnoty nehnuteľnosti,  

- kupujúci bude povinný uhradiť náklady spojené s vkladom vlastníckeho práva v prospech 

kupujúceho do katastra nehnuteľností 

C) ukladá 

Prednostke obecného úradu 

 – zabezpečiť postup stanovený zákonom č. 138/1991 Zb. o majetku obcí  

– predložiť starostke obce protokolárne vyhodnotenie predložených cenových ponúk 

s doporučením na rozhodnutie obecnému zastupiteľstvu. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za:  9 – prof. Monika Jankechová, Mgr. Rudolf Kodada, Mgr. Lukáš Krásny, Mgr. 

Katarína Pechová, Ing. Igor Rezdovič, p. Tomáš Slivoň, p. Marek Tomšík, p. 

Marek Zálešák, Ing. Róbert Židuliak 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

 

c) Návrh na schválenie zámeru odpredaja nehnuteľnosti a jeho spôsobu  - pozemok 

v k. ú. Palárikovo CKN parcela č. 701/74 o výmere 76m2, podľa GP č. 58/2018 

úradne overeného dňa 20.9.2018 

 

Žiadatelia Jana Valášková, Štefánikova 52, Palárikovo, Michal Valášek, Štefánikova 

52, Palárikovo a Magdaléna Valášková, P.J. Šafárika 14, Palárikovo vlastnia rodinný 

dom  a predložili žiadosť o odkúpenie pozemku pod ním.  

Uznesenie č.   14/190221 

zo 4. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 21.2.2019 

 

K bodu 14c nakladanie s pozemkami 
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Obecné zastupiteľstvo v Palárikove na zasadnutí dňa 21.02.2019 

A) prerokovalo 

Návrh na nakladanie s nehnuteľnosťou v majetku obce, pozemku parc. reg. C-KN, parc. č. 

701/74, druh pozemku zastavané plochy a nádvoria o výmere 76 m2, podľa GP č. 58/2018, 

úradne overeného Okresným úradom Nové Zámky, katastrálnym odborom pod č. 1196/18 dňa 

20.9.2018 

B) schvaľuje 

Podľa § 9a ods. 1 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí zámer odpredaja 

nehnuteľnosti vo vlastníctve obce Palárikovo reg. C-KN, parc. č. 701/74, druh pozemku 

zastavané plochy a nádvoria o výmere 76 m2 formou priameho predaja najmenej za cenu 

vo výške všeobecnej hodnoty nehnuteľnosti, s týmito podmienkami:  

- kupujúci bude povinný uhradiť náklady spojené s vypracovaním znaleckého posudku na 

stanovenie všeobecnej hodnoty nehnuteľnosti,  

- kupujúci bude povinný uhradiť náklady spojené s vkladom vlastníckeho práva v prospech 

kupujúceho do katastra nehnuteľností 

C) ukladá 

Prednostke obecného úradu  

– zabezpečiť postup stanovený zákonom č. 138/1991 Zb. o majetku obcí  

– predložiť starostke obce protokolárne vyhodnotenie predložených cenových ponúk 

s doporučením na rozhodnutie obecnému zastupiteľstvu. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za:  9 – prof. Monika Jankechová, Mgr. Rudolf Kodada, Mgr. Lukáš Krásny, Mgr. 

Katarína Pechová, Ing. Igor Rezdovič, p. Tomáš Slivoň, p. Marek Tomšík, p. 

Marek Zálešák, Ing. Róbert Židuliak 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

 

d) Návrh na schválenie zámeru odpredaja nehnuteľnosti a jeho spôsobu  - pozemok 

v k. ú. Palárikovo CKN parcela č. 1908/685 o výmere 83m2 č. 1908/684 o výmere 

23 m2, podľa GP č. 5/2019 úradne overeného dňa 25.1.2019 

 

Žiadateľ Peter Španír, Štúrova 55, Palárikovo s manželkou podali žiadosť o odkúpenie 

pozemkov pod stavbou, ktorá čiastočne stojí aj na pozemku parc. č. 1908/168 vo 

vlastníctve obce. Spolu ide o výmeru 106 m2. 

 

Uznesenie č.   15/190221 
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zo 4. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 21.2.2019 

 

K bodu 14d nakladanie s pozemkami 

 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove na zasadnutí dňa 21.02.2019 

A) prerokovalo 

Návrh na nakladanie s nehnuteľnosťami v majetku obce, oddeleného pozemku parc. reg. C-

KN, parc. č. 1908/685, druh pozemku zastavané plochy o výmere 83 m2 a oddeleného 

pozemku parc. reg. C-KN, parc. č. 1908/684, druh pozemku zastavané plochy o výmere 23 

m2 podľa GP č. 5/2019, úradne overeného Okresným úradom Nové Zámky, katastrálnym 

odborom pod č. 58/19 dňa 25.1.2019 

B) schvaľuje 

Podľa § 9a ods. 1 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí zámer odpredaja 

nehnuteľností vo vlastníctve obce Palárikovo reg. C-KN, parc. č. 1908/685, druh pozemku 

ostatné plochy o výmere 83 m2 a oddeleného pozemku parc. reg. C-KN, parc. č. 1908/684, 

druh pozemku ostatné plochy o výmere 23 m2 formou priameho predaja najmenej za cenu 

vo výške všeobecnej hodnoty nehnuteľností, s týmito podmienkami:  

- kupujúci bude povinný uhradiť náklady spojené s vypracovaním znaleckého posudku na 

stanovenie všeobecnej hodnoty nehnuteľnosti,  

- kupujúci bude povinný uhradiť náklady spojené s vkladom vlastníckeho práva v prospech 

kupujúceho do katastra nehnuteľností 

C) ukladá 

Prednostke obecného úradu  

– zabezpečiť postup stanovený zákonom č. 138/1991 Zb. o majetku obcí  

– predložiť starostke obce protokolárne vyhodnotenie predložených cenových ponúk 

s doporučením na rozhodnutie obecnému zastupiteľstvu. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za:  9 – prof. Monika Jankechová, Mgr. Rudolf Kodada, Mgr. Lukáš Krásny, Mgr. 

Katarína Pechová, Ing. Igor Rezdovič, p. Tomáš Slivoň, p. Marek Tomšík, p. 

Marek Zálešák, Ing. Róbert Židuliak 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 
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e) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena – pozemok v k. ú. Palárikovo 

parcela CKN č. 1908/657 o výmere 39,84 m2, podľa GP č. 34/2017 úradne overe-

ného dňa 17.7.2017 

 

Žiadateľka Viera Sedlárová, Štúrova 64, Palárikovo podala žiadosť o zriadenie 

vecného bremena na spevnené plochy – parkovisko, pred reštauráciou na ulici 

Štúrovej. So žiadateľkou je uzatvorená zmluva o budúcej zmluve o zriadení vecného 

bremena. Zmluva má byť zriadená za náhradu – jednorazovo – podľa znaleckého 

posudku. Bude ešte potrebné dať vyhotoviť tento znalecký posudok. 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ – vyjadrila sa, že dohľadávala, či to 

bolo prejednávané na zastupiteľstve, ale zatiaľ nič nenašla. Zmluva bola podpísaná 

ešte RSDr. Bernardom Rošteckým.  

Mgr. Rudolf K o d a d a, poslanec OZ – za stavebnú komisiu povedal, že nevidí 

problém s pozemkami, čo sa týka rodinných domov, ale čo sa týka pozemkov na 

podnikanie, tak im takýto list nestačí. Pokiaľ sa dáva zámer, tak sa musí doložiť 

projekt a rieši sa to v stavebnom konaní. Toto je mimo budovy. Malo by sa to najprv 

prebrať v komisii.  

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ – povedala, že to už bolo riešené 

v stavebnom konaní.  

Ing. Igor R e z d o v i č, poslanec OZ – súhlasil s tým, že by to mala riešiť komisia.  

Ing. Róbert Ž i d u l i a k, poslanec OZ – povedal, že sa relevantne k tomu vyjadria, 

keď budú mať všetky podklady.  

Mgr. Rudolf K o d a d a, poslanec OZ – navrhol vyzvať žiadateľa, aby doručil 

potrebné materiály.  

Uznesenie č.   16/190221 

zo 4. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 21.2.2019 

 

K bodu 14e nakladanie s pozemkami 

 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove na zasadnutí dňa 21.02.2019 

A) prerokovalo 

žiadosť Viery Sedlárovej o uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného bremena na spevnené 

plochy, ktoré boli vybudované v rámci stavby: „Reštaurácia Palárikovo – objekt napojenie na 

miestnu“ 

B) navrhuje opätovne vec predložiť na rokovanie obecného zastupiteľstva 
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po predložení doplňujúcich dokumentov a prerokovaní v komisii výstavby, územného 

plánovania, dopravy a verejného poriadku. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za:  9 – prof. Monika Jankechová, Mgr. Rudolf Kodada, Mgr. Lukáš Krásny, Mgr. 

Katarína Pechová, Ing. Igor Rezdovič, p. Tomáš Slivoň, p. Marek Tomšík, p. 

Marek Zálešák, Ing. Róbert Židuliak 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

 

f) Ing. JUDr. František Sedlár, Štúrova 64, Palárikovo – žiadosť o súhlas so staros-

tlivosťou o zelenú plochu (suchý polder Štúrova ulica) 

 

Žiadateľ predložil zámer starostlivosti o zeleň v okolí reštaurácie na ulici Štúrovej  - 

na pozemku suchého poldra a žiada o vydanie súhlasu na jeho zrealizovanie.  

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ – vysvetlila, že ide o priestory vedľa 

jeho reštaurácie. Prejavil záujem sa o tieto priestory starať. Stanovisko obce je také, že 

keď sa jedná o suchý polder, nemal by zasahovať do podložia, aby tam nedošlo 

k prerytiu dna a potom sa tam voda nebude zachytávať.  

Ing. Igor R e z d o v i č, poslanec OZ – vyjadril sa za obecnú radu, prvotné  názory 

boli dobré, ale potom sa zistilo, že takúto žiadosť podal aj p. Bergendi v roku 2014 aj  

v roku 2018. Navrhol dať všetky materiály na komisiu a nech to posúdi komisia.  

prof. Monika J a n k e c h o v á, poslankyňa OZ - odporučila prerokovať aj na komisii 

životného prostredia, lebo tam sa zasahuje do lokality, ktorá rieši aj faunu aj flóru a je 

to urobené za nejakým účelom. 

 

Uznesenie č.   17/190221 

zo 4. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 21.2.2019 

 

K bodu 14f nakladanie s pozemkami 

 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove na zasadnutí dňa 21.02.2019 

A) prerokovalo 

žiadosť JUDr. Ing. Františka Sedlára – zámer starostlivosť o zeleň v okolí reštaurácie na ulici 

Štúrovej – na pozemku parc. č. 1908/257 – suchý polder, 

B) navrhuje opätovne vec predložiť na rokovanie obecného zastupiteľstva 
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po predložení doplňujúcich dokumentov a prerokovaní v komisii výstavby, územného 

plánovania, dopravy a verejného poriadku a v komisii životného prostredia. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za:  9 – prof. Monika Jankechová, Mgr. Rudolf Kodada, Mgr. Lukáš Krásny, Mgr. 

Katarína Pechová, Ing. Igor Rezdovič, p. Tomáš Slivoň, p. Marek Tomšík, p. 

Marek Zálešák, Ing. Róbert Židuliak 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

g) Ing. Andrej Barta, Dolná 120, Komjatice – žiadosť o bredbežný súhlas s budúcim 

zriadením vecného bremena – prejazd cez pozemok (na parkovisko k novej pre-

dajni). Žiadosť o zrušenie bariérového plota na parkovisku na ulici Poštovej 

 

Žiadateľ je vlastníkom pozemkov za parkoviskom na ulici Poštovej. Na jednom už 

buduje predajňu, ktorá bude daná do prenájmu inej spoločnosti na prevádzkovanie 

potravín. Zároveň mu bol schválený prejazd cez pozemok (parkovisko) k tejto predajni 

na parkovisko patriace k nej.  

Teraz má ďalší podnikateľský zámer a to, vybudovať za touto predajňou ďalší objekt, 

ktorý bude predajňou drogistického tovaru. K tejto budove chce vybudovať aj ďalšie 

parkovacie plochy a preto žiada buď o zmenu prejazdu, alebo súhlas s ďalším právom 

prejazdu tak, aby bolo možné sa dostať na tieto ďalšie parkovacie miesta. Zároveň 

žiada o zrušenie bariérového plota. Jeho zrušením by sa opticky plocha otvorila. 

Samozrejme so zachovaním doterajších parkovacích miest na parkovisku patriacemu 

obci. 

Mgr. Rudolf K o d a d a, poslanec OZ – poznamenal, že keď schvaľovali prvý prejazd 

tak tá predajňa nemala byť taká veľká. Jednoznačne sú potrebné ďalšie povolenia 

a taktiež projekty potrebujú vidieť.   

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ – vyjadrila sa, že v projekte má tú 

predajňu väčšiu ako v skutočnosti je. Teraz žiada iba predbežný súhlas, aby vedel, či 

má rokovať s tou firmou, ktorá má záujem prevádzkovať tú predajňu. Ide o to, aby sa 

urobil iba jeden vjazd pre obe parkoviská.  

Ing. Róbert Ž i d u l i a k, poslanec OZ – povedal, že je potrebné vyhľadať materiály 

k prvému projektu, treba tam pozrieť, že ak príde k nejakej dostavbe, tak vjazd musí 

byť cez ten jeden vstup. Predbežný súhlas je diskutabilný , pretože keď ho už raz dáme 

a on si na základe toho vypracuje projekt a zainvestuje, a potom mu to zrušíme, tak  

môže žiadať náhradu výdavkov.  
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Uznesenie č.   18/190221 

zo 4. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 21.2.2019 

 

K bodu 14g nakladanie s pozemkami 

 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove na zasadnutí dňa 21.02.2019 

A) prerokovalo 

žiadosť Ing. Andraja Bartu – o predbežný súhlas s budúcim zriadením vecného bremena – 

prejazd  cez pozemok – parkovisko na ulici Poštovej, 

B) navrhuje opätovne vec predložiť na rokovanie obecného zastupiteľstva 

 

po predložení doplňujúcich dokumentov a prerokovaní v komisii výstavby, územného 

plánovania, dopravy a verejného poriadku. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za:  9 – prof. Monika Jankechová, Mgr. Rudolf Kodada, Mgr. Lukáš Krásny, Mgr. 

Katarína Pechová, Ing. Igor Rezdovič, p. Tomáš Slivoň, p. Marek Tomšík, p. 

Marek Zálešák, Ing. Róbert Židuliak 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

 
15/ Interpelácie 

 

Ing. Igor R e z d o v i č, poslanec OZ – prvá interpelácia bola, že na ObR sa hovorilo o tom, 

že materiály na zasadnutia sa budú posielať poslancom e-mailom, treba sa na tom dohodnúť. 

Druhá vec je, kedy bude otvorené kompostovisko?  

 

p. Vladimír Z á l e š á k, vedúci TS – odpovedal, že kompostovisko bude otvorené 

02.03.2019.  

 

Ing. Igor R e z d  o v i č, poslanec OZ – položil otázku starostke, že na web stránke obce je 

objednávka na žiarovky pre firmu Profiteam. V zmluve s Magnou je napísané, že toto patrí do 

riadnej údržby Magny a keď to dáme inej firme, tak platíme za to isté dva krát. Treba určiť 

zamestnanca, ktorý to bude mať na starosti, pretože niekedy keď prestane lampa svietiť, tak 

nesvieti aj dva mesiace. Magna má predkladať aj správy, čo za rok spravili. Ďalej je v zmluve 

bod, že podľa zákona o majetku obcí, má túto zmluvu schváliť zastupiteľstvo. Bola podpísaná 

v roku 2014, ale schvaľovaná nebola. Je potrebné dať to do poriadku. Ďalšia otázka bola, že 

jeden známy telefonoval do DK a žiadal termín na júl na oslavu, bolo mu povedané, že od júla 

do septembra je DK v rekonštrukcii.  

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce – odpovedala, že nevie o tom, že by mal byť DK 

v rekonštrukcii. Poprosila interpelácie predložiť písomne. 
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p. Marek Z á l e š a k, poslanec OZ – položil otázku, že kto je zodpovedný za stav detského 

ihriska na Ľudovítove a kedy bude prevádzky schopné. Ďalšia otázka bola, že či nastala 

nejaká zmena ohľadne Farmy ošípaných na Šándory, nakoľko posledné informácie sú zo 

septembra minulého roka, kedy SIŽP vydala rozhodnutie, ktorým zrušila rozhodnutie 

inšpektorátu.  

 

prof. Monika J a n k e c h o v á, poslankyňa OZ – požiadala pani prednostku, že aj 

s viacerými poslancami sú otvorení otázke zásad hospodárenia s majetkom obce, aby sa 

dostali do takého stavu, aby neboli diskutabilné a aby boli použiteľné.  

 

Ing. Róbert Ž i d u l i a k, poslanec OZ – skonštatoval, že v minulosti sa navýšili dane 

z nehnuteľnosti za ornú pôdu, z dôvodu, že poľnohospodári ničia cesty. Vtedy poslanci dali 

podmienku do uznesenia, že sa nakúpia stroje a náradie, ktorými by sa mali opravovať cesty. 

Bola to podmienka, že keď poľnohospodári ničia cesty, tak sa tie peniaze dajú naspäť do 

ciest. Tak sa to odsúhlasilo a zvýšila sa daň. Interpeloval na to, aby sa táto myšlienka 

zapracovala do budúcna  do rozpočtu. Tie výtlky sú po dedine a či sa plánujú opravovať 

vlastnými silami alebo to opravia cestári za niekoľko tisíc eur.  

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce sa vyjadrila, že na interpelačné príspevky odpovie 

písomne.  

 

16/ Diskusia 

 

Ing. Igor R e z d o v i č, poslanec OZ – vyzval v diskusii Matúša Hlozáka na vyjadrenie, čo 

treba spraviť, aby kamery išli.  

 

Ing. Eva K o d a d o v á, obyvateľka obce – položila otázku, či je možné aj  železničnú stanicu 

obsiahnuť kamerami?  

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce sa vyjadrila, že Železnice SR nie sú naším 

majetkom. Bude potrebné vstúpiť do jedna so ŽSR.  

 

p. Martin Š á t e k, náčelník ObP – bol sa pýtať na ŽSR a oni nebudú robiť kamery z dôvodu, 

že tie kamery by nemal kto obsluhovať a ďalšia vec je, že ľudia si tam dávajú dobrovoľne 

bicykle. Volal s riaditeľom železničnej polície a nemajú zaznamenaný ani jeden prípad 

krádeže bicykla.  

 

p. Matúš H l o z á k, obyvateľ obce – vyjadril sa, že v decembri 2017 bol požiadaný Obecným 

úradom o riešenie vtedajšieho kamerového systému. Bol tam jeden kancelársky počítač, ktorý 

kapacitne nedokázal nahrať ani deň. Problém bol vyriešený serverom, ktorý by mal zvládnuť 

45 kamier, nahrávať 30 dní. Do leta to fungovalo, potom prišla búrka a od tej doby sa ťahá 

problém s kamerami. Oni strácajú na prenose signálu. Pýtal sa aj na zmluvu, žiadna nebola 

spísaná, keď ho poprosili o pomoc, tak to spravil bez nároku na finančnú odmenu. Keby sa to 

malo zrepasovať, tak investícia by bola 4 – 5 tisíc eur. Jedna kamera vyššej kvality vychádza 

asi 300 eur.  

  

Mgr. Rudolf K o d a d a, poslanec OZ – opýtala sa, či by nebolo dobré uvažovať nad 

chránenou dielňou.  
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Ing. Róbert Ž i d u l i a k, poslanec OZ – povedal, že kamery sa kupovali z dotácií ešte za p. 

Rošteckého, navrhol, aby OcÚ zabezpečil audit kamier, v ktorom období sa ktoré nakúpili 

a v akej hodnote. Treba zistiť záručnú dobu kamier.  

 

Ing. Igor R e z d o v i č, poslanec OZ – na rade bolo povedané, že policajti mali minule 

návštevu z Min. vnútra, ten pán robí na oddelení, ktoré tú dotáciu poskytlo a tie kamery nejdú. 

Keď príde kontrola, peniaze sa budú musieť vrátiť.  

 

p. Matúš H l o z á k, obyvateľ obce – skonštatoval, že zmluva je verejne dostupná na internete 

a je tam jasne napísané, že je systém nefunkčný, zmluva nie je platná.  

 

Ing. Igor R e z d o v i č, poslanec OZ  - vyhlásil, že poslanci sa dohodli, že  s novou 

starostkou idú od nuly, ale tieto veci sú zdedené z minulého obdobia a musia na ne poukázať.  

Nie je to útok na starostku.  

 

Ing. Jaroslav S z é p l a k y, obyvateľ obce – vyjadril sa ku kamerám, že v obci je vybudovaná 

optická sieť, ktorá určite nebola vybudovaná kvôli deviatim kamerám. Bola vybudovaná 

preto, že firma Optické siete bude dodávať internet do domácností. Nebolo by lepšie dať tie 

kamery na optiku?  

 

p. Matúš H l o z á k, obyvateľ obce – odpovedal, že tá infraštruktúra, ktorá tu je, nie je 

majetkom obce. Obec im prenajala stĺpy na 10 rokov.  

 

Ing. Alžbeta H u s k o v á, obyvateľka obce – povedala, že je rada, že poslanci a starostka 

začínajú od čistého stola, ale treba dodržiavať rokovací poriadok a je potrebné dávať si pozor 

na zákon o obecnom zriadení. Opýtala sa starostky, čo je nové ohľadne farmy. Opýtala sa, či 

by sa nemohol zmeniť územný plán, aby tam bolo zakotvené, že od určitej vzdialenosti sa 

nemôže chovať určitý počet zvierat. Ohľadne priestoru na Štúrovej ulici sa vyjadrila, že dávno 

sa rokovalo o tom, že je to zberač dažďovej vody. Komisia ŽP by mala nezabudnúť na to, že 

táto časť musí byť nejako odvodnená do Cergátu.  

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce – odpovedala, že zatiaľ nie sú žiadne nové 

informácie.  

 

JUDr. Milan Š p a n í r, obyvateľ obce – povedal, že sa teší, že máme starostku. Na ulici 

počúva reči, že pred smradom neutečieme a že budú dve farmy. A ďalšia vec je, že mali sme 

mať tri cyklochodníky, ale nemáme ani jeden. Pochválil Ing. Židuliaka, Ing. Rezdoviča 

a Mgr. Kodadu, ako rozumne hovorili a firme Abar. Možno by bolo treba s tými kontajnermi, 

ktoré sú na parkovisku niečo robiť, aby to tam nejako vyzeralo. Teraz by sa tam mohla 

vybudovať centrálna zóna. Navrhol, aby interpelácia a diskusia bývala na začiatku alebo do 

bodu 7. rokovania OZ.  

 

p. Iveta B e r g e n d i, obyvateľka obce – vyjadrila sa k suchému poldru, že keď sa tam 

nasťahovali, tak voda stála až na ich pozemku. Manžel bagroval, aby tam spravil nádrž, aby 

sa voda zdržiavala tam, kde sa má, spravil tam aj cestu k záhradám.  Bola za starostom, či to 

môžu udržiavať a sadiť tam stromy, čo aj povolil s tým, že si majú byť vedomí, že nikdy im to 

nebude odpredané, ani urobené vecné bremeno.  Bolo povedané, že tam nesmie byť nič 

vybudované, ale teraz tam už stojí fontána.  
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Ing. Jaroslav S z é p l a k y, obyvateľ obce – podotkol, že čo sa týka investičného zámeru 

v priemyselnom parku, treba brať zreteľ aj na dopravu na križovatke na Čikoch.  

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ – odpovedala, že sa má robiť križovatka, ale 

má byť riešená iba odbočovacími pruhmi. Čo sa týka logistického centra, tí plánujú dva 

kamióny denne.  

 

Ing. Eva K o d a d o v á, obyvateľka obce – položila otázku, ako bude riešené parkovanie 

ľudí, ktorí teraz parkujú v priemyselnom parku. 

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ – odpovedala, že každý si má riešiť svoje 

parkovanie, Otolift už bol vyzvaný na vybudovanie nového parkoviska.  

 

Ing. Róbert Ž i d u l i a k, poslanec OZ – reagoval na suchý polder, že ani Sedlárová nemá 

žiadosť na predaj, prenájom, ale len o starostlivosť o to územie.  

 

p. Iveta B e r g e n d i, obyvateľka obce  – a tie stavby, čo sú tam vybudované? 

 

Ing. Róbert Ž i d u l i a k, poslanec OZ  - povedal, že stavbám sa nevedia vyjadriť, lebo to 

nebolo ani  na komisii.  

 

Mgr. Rudolf K o d a d a, poslanec OZ – položil otázku, ako je to s tým dopravným generelom. 

Požiadal preveriť križovatku na ul. Kukučínovej a Janka Matušku.  

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ – odpovedala, že je spracovaný a postupne, 

podľa finančných možností sa realizuje. 

 

Ing. Jozef H u s k a, obyvateľ obce – opýtal sa, či obec rieši s usporiadateľom akciu 

Lavórovica. Čo sa týka hygieny, bezpečnosti občanov, parkovania, atď... 

 

Ing. Husková – upozornila na dodržiavanie nočného kľudu.  

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce – odpovedala, že p. Marek Tomšík, predložil celú 

koncepciu. Policajti budú mať mimoriadne hliadky, bude zabezpečená kyvadlová doprava, 

zdravotníci, lekári, atď...  

 

Mgr. Katarína Pechová, poslankyňa OZ – sa vyjadrila, že to bude prejednávané na komisii. 

 

Ing. Eva K o d a d o v á, obyvateľka obce – obrátila sa s otázkou na pani prednostku, či obec 

môže konať v prípade nebezpečných stavieb. Jedná sa o dom na rohu Zápovede.  

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ – odpovedala, že to bude riešiť stavebný 

úrad. 

 

 

17/ Záver  
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Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce – poďakovala za podnetné návrhy a schôdzku 

obecného zastupiteľstva  ukončila.  

 

  Overovatelia:           Mgr. Katarína P e c h o v á 

                                                                         poslankyňa OZ 

 

 

              p. Marek Z á l e š á k 

                                                                             poslanec OZ 

 

 

 

                Mgr. Ľubica K a r a s o v á 

                starostka obce 

 

 

      JUDr. Kristína S l i v o ň o v á 

             prednostka OcÚ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapísala: Mgr. Silvia Tóthová                           
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